
Närvarande: 

Lars Henriksen, ordförande 

Lina Falk, sekreterare  

Bernt Augustsson, kassör 

Berne Appelqvist, adjungerad 

Jan Larsson, adj. kansliet, varpakonsulent 

 

 

 

Protokoll nr 2 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2025-05-27 

 

§ 15. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.  

§ 16. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  

§ 17. Protokolljustering. Protokoll 2025-04-06. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 18. a) Postlista 
Postlistan har bifogats dagens sammanträde och godkändes. 
 
          b) Skrivelser 
Inkommen ansökan om bidrag från FGI hänvisas till punkt ekonomi.  
 
§ 19. Licenser/Övergångar  
Rune Wahlgren från Eksta IF till Roma IF 
 
VU önskar kastaren lycka till i den nya föreningen. 
 
§ 20. Rapporter 
Ordförande 

• 23/4. Skrivit Henriksen frågar för Nabben 2/25 
• 7/5. Skrivit ledaren till Nabben nr 2/25 
• Löpande arbete 

Sekreterare 

• Inget nytt 
 

Kassör  

● Alldeles för många kontakter med Swedbank för att få behörighet (klart) och 
kreditkort (troligen på väg att levereras) 

● Kollat på funktioner i Fortnox 
● Tankar och förslag gällande fördelning och nyttjande av bidrag 
● Gått igenom utskick från RF gällande ekonomiska stödsystem 



● Har köpt en PC med en kostnad på ca 6 000kr.  
 

Berne Appelqvist  
● SM organisationen runt SM behöver klargöras.  

Lars Henriksen och Berne kommer ta fram ett förslag på organisering inför nästa 
styrelsesammanträde. 
 
Arrangörer till SM är nu klart. 
 
Priser till ungdomar bör diskuteras. SVF bör vara med och hjälpa till ekonomiskt.   
Arrangörer till SM är klart.  

● Flera föreningar har nu aktivt gjort försök till satsning och uppstart av 
ungdomsverksamhet.  

● Radio Gotland kommer på nationaldagen att sända ”Rekordboken”. Mellan kl 08.30-
11.30 kommer det att vara fokus på Gutnisk Idrott och varpakastning.  

 
Varpakonsulenten 
Har gjort: 

• Licenser 
• En del arbete kring byte av teleoperatör 
• Lagt in nyscannade dokument på hemsidan 
• Arbete med kommande nummer av Nabben 
• Deltagit på RF möte med Migrering av utbildningsbank 
• Deltagit digitalt på Riksidrottsmötet 23-24/5 
• Löpande arbete 

 

§ 21. SM 2025 och framåt 

Behov av att starta upp lottningsgruppen. Janne tar kontakt med Per Löfqvist och kontaktar 

därefter resterande i lottningsgruppen.  

 

§ 22. Ekonomi 

VU diskuterade fördelning av bidrag och principer för dessa som ska gälla samtliga 

föreningar. 

 

Årsavgift 

Totalt 8 föreningar har ännu inte betalt in årsavgiften. Yvonne Lindvall har skickat ut en 

påminnelse till föreningarna idag. 

 

Inkommen ansökan om bidrag från FGI 

FGI har ansökt om ett bidrag på totalt  15 000 kr för bland annat skolverksamhet och ideellt 

arbete under Sudrets friluftsdagar. 

 

VU beslutade enligt följande: 

FGI beviljas ett bidrag på 4 000 kr för sitt arbete och kostnader under Gutaspelen 

(skolverksamhet). 

 



FGI beviljas ett bidrag på 1 000 kr för ideellt arbete i skolverksamhet. 

 

FGI beviljas ett bidrag på 1 000 kr för ideellt arbete under Sudrets friluftsdagar 

(skolverksamhet) 

  

Totalt beviljat bidrag för FGI: 6 000 kr. 

 

VU beslutade att dessutom bevilja ett bidrag på 1 000kr/förening till följande föreningar för 

ideellt arbete under Sudrets friluftsdagar (skolverksamhet): 

Stånga IF 

Östergarn IK 

Hablingbo IF 

Garda IK 

 

VU beslutade även att ge ett bidrag på 3 000 kr till Västra Frölunda VK för Margareta Sasses 

ideella arbete i skolverksamheten.  

 

Inventering bidrag 

Vuxenidrott 100 000 kr  

Projektstöd 65+ 200 000 kr  

Skolverksamhet barn och ungdomar 60 000 kr  

 

VU beslutade att ta kostnaden för licenser från bidragsmedel för vuxenidrott och 

projektstöd 65+. 

 

§ 23. Telefonavtal 

Nytt telefonavtal då Tele2 upphör. Ny telefonileverantör blir Telia från och med juni månad. 

Det kommer vara samma telefonnummer som tidigare men vi kommer gå under RF/SISU 

Gotlands växel hädanefter.  

 

§ 24. Beslut om inköp 

VU beslutade att Bernt Augustsson ska köpa in en skrivare med skanner. 

 

§ 25. Nabben 

Nabben nr 2/25 kommer i brevlådorna inom kort.  

 

§ 26. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§ 27. Nästa VU-möte. Styrelsemöte 

Nästa VU-möte blir digitalt den 12 augusti kl 18.30 via teams. 

Nästa styrelsesammanträde blir digitalt den 3 juni via teams.  



§ 28. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och ett särskilt tack till Berne Appelqvist som deltog 

vid dagens sammanträde och avslutade därefter mötet. 

 

27 maj 2025 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


